

Referat bestyrelsesmøde	Afdeling 135	Lejerbo Maglehøj
6/12-22 kl 18.00	Deltagere:	Formand Hanne Lindahl, Best: Medlemmer: Rita Frølgaard, Henning Pedersen, Helle Abrahamsen, Lokalinspektør Rasmus Holmberg, Boligsocial Leder Heidi Schmidt.
Aktivitetshuset Mødeleder: Formand Hanne Lindahl	Fraværende:	Næstformand Daniel Scheel, Suppleant: Mia Hjuler, Christina hjelm.
Referent: Kirsten Jakob Ordstyrer: Helle Abrahamsen		

	Tid	Ansvarlig	Dagsorden	Orientering, drøftelse eller beslutning (skriv det gældende)
1.		Formanden	Velkomst v/ Hanne Lindahl	Formanden bød velkommen
2.			Godkendelse af dagsorden	Dagsordenen blev godkendt.
3			Valg af ordstyrer	Helle Abrahamsen
4.		Lokalinspektør	Nyt fra Driften	Lokalinspektøren orienterede:
5.		Bolig social leder	Nyt fra det bolig sociale	Boligsocial Leder orienterede. Byggelegepladsen vil blive afsluttet med opstilling af bålsted og indkøb af udstyr til Shelter.
6.		Formanden	A 1 Afd. møde 30/1-23	
			A 2 Indkaldelse (2/1-23) A 3 Dagsorden (16/1-23) A 4 Planlægge mødet A 5 Fra sidste møde (unge aften) A 6 Jule hygge for beboere A 7 Ny Mail til best. A 8 Suppleant trukket sig A 9 Kursus	A 2 Henning og Helle vil omdele. A 3 Helle og Henning vil omdele. A4) Formanden efterlyste forslag til at forbedre fremmødet. Formanden foreslog at bestyrelsen kommer samt forslag til bestyrelsens beretning. A5) Bestyrelsen er imod at der oprettes en ungecafe på området.

				<p>A6) Det overvejes om der kan planlægges et arrangement som erstatning for julefesten i februar måned.</p> <p>A7) Formanden har lavet en ny mail til bestyrelsen og adressen vil blive opsat i opgangene.</p> <p>A8) Den ene af bestyrelsens suppleanter har trukket sig.</p> <p>A9) Der er reserveret 4 kursuspladser til fremtidige bestyrelsesmedlemmer.</p>
7.		Næst formanden	B 1 Affaldsgruppe	Affaldsgruppen vil kigge på hvad der kan gøres for at få beboerne til at sortere bedre. I samarbejde vil der blive kigget på piktogrammerne på molokkerne.
		Evt.	<p>Rita: vedr. larm i kælderrum.</p> <p>Formanden efterlyste ideer til dirigent og referent til Beboermødet.</p> <p>Formanden spurgte til opsætning af røgalarmer.</p>	<p>Boligsocial leder opfordrer til at sende klageskema.</p> <p>Dirigenten er p.t. uafklaret.</p> <p>Boligsocial leder er foreslået som referent.</p> <p>Lokalinspektøren har endnu ikke modtaget lister over opsatte røgalarmer.</p>
			Godkendelse af referat	
			Næste møde den 17/1-23 kl.9.00	
		Formanden	Referant	